
Namens de BBB over Langen Linden -  Dit project verdient absoluut geen schoonheidsprijs, 

om diverse redenen. We kunnen er hopelijk wel lering uit trekken. Ik heb 7 punten. 

1. Het aantal bomen -  De gemeente publiceerde dat er maar 142 bomen stonden, 

dikker dan 10 cm. Wij telden er secuur 292, naast de ruim 100 bomen dunner dan 10 

cm, plus ongeveer nog 95 grote struiken en 585 meter volwassen hagen. Hoe moeten 

we dit kwalificeren? 

 

2. Onze zienswijze - Voorstellen in onze zienswijze zijn helaas ‘weggeschreven’ of 

afgewimpeld, zoals de waargenomen fauna, het voorstel van een bosrand en het 

behoud van het historische Lindenlaantje met 16 Lindes, de fraaie toegang.  

 

3. 10 bomen extra – We zagen een kaartje dat er nu 10 bomen extra gespaard worden; 

gelukkig! Deze en veel andere compensatiebomen staan echter voor een groot deel 

in particuliere tuinen –  Wie zegt dat die blijven staan? Al te gemakkelijk wordt hier 

nog een kapvergunning verleend als mensen zeggen ergens last van te hebben.  –  

Daarom een cruciale vraag: wordt bij de verkoop van de huizen vastgelegd dat die 

bomen zeker 20 of 25 jaar moeten blijven staan? 

 

4.  Transparantie  –  Past in een democratie een geheime anterieure overeenkomst? 

Wat kan in dit geval het daglicht niet verdragen? Er blijkt nu een achterhaalde vorm 

van compensatie te zijn afgesproken: 1 : 1. Alleen de klimaatwaarde ligt al veel hoger. 

Bij oudere bomen moet dat zeker 1 : 3 tot 1 : 5 zijn.   

 

5. Voorspraak -  Nu mogen we iets schrijven en zeggen, dus inspraak achteraf, als er 

blijkbaar niets meer veranderd kan worden. Daarom wil ik voorspraak bepleiten: bij 

het begin van een plan betrokkenen vragen eens mee te komen denken, dus ideeën 

ophalen. Zo opperde Mirjam Bemelmans, volgend jaar ook raadslid, i.p.v. het huidige 

plan voor de rijkere burger een grote woonpiramide, met 5 tot 6 etages, met behoud 

van de vele bomen, maar nu speciaal voor starters en kleine huishoudens, waar nu 

toch de grootste behoefte aan bestaat.   

 

6. Voorwaarden – Uit de genoemde voorspraak kunnen voorwaarden en 

uitgangspunten opgesteld worden, vóórdat ontwerpers en een projectontwikkelaar 

aan het werk gaan.   

 

7. Parkeren - Als het aan ons ligt, zou dit plan nu worden geparkeerd, blijven alle bomen 

voorlopig staan, en worden de plannen besproken met de volgende gemeenteraad. 

Bovendien ben ik van mening dat een gezamenlijke Energiecentra van Boxtel, Gestel en 

Vught een uitstekend idee is.    -    Dank u wel voor uw aandacht! 

                                                           Jan Juffermans, Bomen Brigade Boxtel, 10 november 2020 


